
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. januar 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille, Edith og Svend Åge. Ordstyrer: Lars 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. december 2011 blev godkendt.  

 

2.  

Opfølgningslisten blev gennemgået, og verserende sager vil blive fulgt op. De fremmødte ytrede 

utilfredshed med, at nogle punkter på opfølgningslisten ikke bliver udført. 

 

3. 

Bentes bunke. Der er ingen ændring til de fastlagte bestyrelsesmødedatoer.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Da kommunen endnu ikke er vendt tilbage vedr. en afgørelse om 

træfældning i området, har Verner rykket for et svar. Bygningsinspektoratet vil gerne se vores 

deklarationer. Verner og Lars laver et brev og sender med vore deklarationer. Hvis det afgøres,  

at GKH har fri rådighed over vores træer, skal der udarbejdes en bevarings-/fældnings plan over 

områdets træer. Den skal godkendes på kommende generalforsamling, hvorefter den iværksættes. 

Verner og Lars har tegnet ny forsikringsaftale med Alm. Brand. Vi får en bedre dækning for en 

lavere præmie. Forsikringerne træder i kraft, efterhånden som de eksisterende forsikringer kan 

opsiges ved vort tidligere selskab. 

 

5. 

Orientering fra kasserer. Peter har valgt at undvære online-adgang til investeringskontoen, da han 

ikke ønsker at stå alene med ansvaret. Der skal fortsat være sikkerhed i form af to underskrifter. 

Bente klargør saldobalance til Peter som udfærdiger kvartalsregnskab.    

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John arbejder på verserende sager. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Edith fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille fraværende. 

 

12.  

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


